



MAZDA

PROFESSIONAL PAINT SERVICE

專業噴油服務

MAZDA

PROFESSIONAL PAINT SERVICE 專業噴油服務

PAINT TOUCH-UP SERVICE 修復車身漆面服務

NO. OF PANELS FOR TOUCH-UP 修復部份數目

SPECIAL PRICE 優惠價
(FOR EACH PANEL 以每部份計算)

1-3 Panels 1-3 部份

\$3,580

4 Panels or above 4 部份或以上

\$2,864 (20% off)
(八折)

- Body repair, treatment for paint corrosion, assembly or dis-assembly any auto parts will be charged separately.
處理車身變形、凹痕、車漆受侵蝕、安裝或拆除零件等，需另行收費。
- The service does not include respray of engine compartment, cabin, luggage compartment, under-chassis and interior of pillar.
此項服務並不包括引擎艙、乘客艙、行李艙、車底或內柱。
- Please contact our service advisor for details of color change of whole car, touch up service for wheel rim or non-Mazda models.
有關全車轉色、Mazda 以外之汽車型號或車鈴修復詳情，請向維修顧問查詢。

Terms & Conditions 條款及細則

- All prices are subject to change without prior notice.
價目如有更改，恕不另行通知。
- Vang lek Motors (Hong Kong) Limited reserves the right to amend the terms and conditions without prior notice.
宏益汽車(香港)有限公司保留修改任何條文之權利，如有修改恕不另行通知。
- In case of any dispute, Vang lek Motors (Hong Kong) Limited's decision shall be final.
如有任何爭議，宏益汽車(香港)有限公司將有最終決定權。

歡迎網上預約
Please feel free to make
appointment online



2021.12



SCAN & GO

Mazda Service Reception 萬事得維修接待處

Unit 1, G/F, Vanta Industrial Centre, 21-33 Tai Lin Pai Road, Kwai Chung
葵涌大連排道 21-33 號宏達工業中心地下 1 室

Mechanical Service Hotline
機械維修熱線 (852) 3768 4848

Body & Paint Service Hotline
車身維修熱線 (852) 3768 4845

24-Hour roadside assistance service hotline
24 小時外勤支援服務熱線

6323 3533

WWW.MAZDA.COM.HK

